
Minnesanteckningar från Västerbottens läns Stövarklubbs styrelsemöte 2022-02-15 

Närvarande via Teams var: Gottne Lindgren, Hans Olofsson, Mikael Nilsson, Erik Carlsson, Christel 

Karlsson och Leif Lundholm. 

Ingen dagordning för mötet var upprättad då endast några punkter var aktuella. 

• Resultatrapporten för 2021 gick Hasse igenom och även detta år gör klubben en vinst. Dock 

finns en del poster som behöver ses över inför kommande år. Bland annat kostnader för 

funktionärsarvoden samt kostnader för en del fasta prov och utställningar.  

• Inför att nu ett nytt system för registrering av jaktprov blir klart. Skall ett digitalt möte 

upprättas med våra provledare/fullmäktige. Dreverklubben har gjort några filmer som visar 

på ett tydligt sätt hur ett jaktprov registreras av domaren och sedan behandlas av fullmäktige 

och till slut kollegiet. Leif Lundholm upprättar mötet via Teams  

• Synpunkter som vi fått in från våra domare angående de reviderade jaktprovsreglerna gicks 

igenom. Gottne sammanfattar och skickar in klubbens synpunkter på jaktprovsreglerna. 


